
Demanen canvis en l’ampliació del polígon de les 

Serres de Cassà 

Els veïns volen que la urbanització de la zona sigui per a ús residencial i que es faci un 

nou vial d’accés per als camions 

 

El carrer per on pugen els camions de gran tonatge M.S. 

 

MARC SALGAS - CASSÀ DE LA SELVA 

Més de 220 veïns afectats pel desenvolupament del sector industrial Les Serres II (PMU C08) 

de Cassà de la Selva reclamen a l’Ajuntament que doni un ús preeminentment residencial a la 

urbanització prevista en comptes d’un ús industrial, tal com reflecteix el projecte inicial. El 

desenvolupament és previst en el POUM des del 2009 i s’ha de dur a terme a instància d’una 

sentència judicial que dona la raó a la indústria surera Parramon Exportap, que reclamava un 

millor accés per als seus vehicles pesants. Els veïns no s’oposen a l’activitat industrial –també 

hi ha l’empresa Mainali–, però volen evitar que s’ampliï l’ús industrial per evitar molèsties. 
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També demanen l’adequació d’un nou accés per als vehicles pesants per evitar que pugin, com 

fan ara, pel carrer de les Serres. Els veïns al·leguen que és un vial estret amb un 10% de pen-

dent i que molts vehicles de gran tonatge, quan en baixen, acaben passant per la trama 

urbana. Com a alternativa proposen l’adequació del camí que ve del parc dels Bombers, 

solució que ERC, que governava en l’anterior mandat, va voler tirar endavant, però que final-

ment es va aturar per la judicialització del procés. Els veïns també es queixen que, de moment, 

el consistori no ha respost a les seves al·legacions. 

L’alcalde de Cassà, Robert Mundet (Junts), recorda que l’ús industrial que preveu la urbanit-

zació de la zona queda reflectit en el POUM, i assenyala que aquest és un projecte inicial sub-

jecte a canvis: “Se li pot donar un ús residencial, però això requereix d’una modificació del 

POUM. Possiblement el projecte acabarà perfilant-se d’una manera diferent. Estem en espera 

que es concretin les decisions dels particulars, però no tenim intenció de tirar pel dret i ho 

volem fer amb el màxim consens.” Mundet afirma que l’adequació del vial des del parc de Bom-

bers és una “possibilitat”, però avisa que es tractaria d’un projecte desvinculat del desenvolupa-

ment del sector. També assegura que el consistori respondrà a les al·legacions un cop les 

hagin estudiat els serveis tècnics i jurídics. 
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